

SOLD TO/VENDU A Desjardins 440 Ford Lincoln 2705 boul. Chomedey Laval QC CÁN H7P 0C2	B20 307 CD61	RAMP ONE/ TERMINAL UN B20 307	DEALER NO./CONCESSIONNAIRE TOTAL MSRP \$81,895.00
SHIP TO (IF OTHER THAN SOLD TO) / EXPÉDIER A (SI AUTRE QUE L'ACHÉTEUR)	RAMP TWO/ TERMINAL DEUX	FINAL ASSEMBLY PLANT/ USINE DE MONTAGE CHICAGO	* MANUFACTURER'S SUGGESTED RETAIL PRICE = MSRP * NOTE: THIS PRICE HAS BEEN DEVELOPED AS A GUIDE. DEALERS MAY SELL FOR LESS AND ARE NOT UNDER ANY OBLIGATION TO ACCEPT THIS SUGGESTED RETAIL PRICE.
SHIP THROUGH/EXPÉDIER VIA	METHOD OF TRANSP / MODE DE TRANSPORT CONVOY	ITEM #: B2-T100 O/T 5 SM181 N NF 2X 615 000033 12 18 25	



Lincoln Protect

Insist on Lincoln Protect! The only extended service plan fully backed by Ford Motor Company of Canada, Limited and honored at every Ford and Lincoln dealership in the US and Canada. See your Lincoln dealer for additional details, or visit www.lincolnowner.ca for more information.



LINCOLN
 AUTOMOTIVE FINANCIAL SERVICES

Choose the vehicle you want. Whether you decide to lease or finance, you'll find the choices that are right for you. See your Lincoln Dealer for details or visit www.lincolnafts.ca.

SOLD TO/VENDU A Desjardins 440 Ford Lincoln 2705 boul. Chomedey Laval QC C4N H7P 0C2	B20 307 CD61	RAMP ONE/ TERMINAL UN B20 307	DEALER NO./CONCESSIONNAIRE PDSC TOTAL \$81,895.00
SHIP TO (IF OTHER THAN SOLD TO) / EXPEDIER A (SI AUTRE QUE L'ACHETEUR)	RAMP TWO/ TERMINAL DEUX	FINAL ASSEMBLY PLANT/ USINE DE MONTAGE CHICAGO	* PRIX DE DÉTAIL SUGGÉRÉ PAR LE CONSTRUCTEUR = PDSC * REMARQUE: CE PRIX EST PRÉSENTÉ COMME GUIDE. LES CONCESSIONNAIRES PEUVENT VENDRE POUR MOINS ET NE SONT, D'AUCUNE FAÇON, OBLIGÉS D'ACCEPTER CE PRIX DE DÉTAIL SUGGÉRÉ.
SHIP THROUGH/EXPEDIER VIA	METHOD OF TRANSP / MODE DE TRANSPORT CONVOI	ITEM #: B2-T100 O/T 5 SM181 N NF 2X 615 000034 12 18 25	

 Lincoln Protect Insistez sur Lincoln Protect! Le seul programme d'entretien prolongé entièrement garanti par Ford Canada et honore à tous les établissements Ford et Lincoln au Canada et aux États-Unis. Visitez votre concessionnaire Lincoln ou le site www.lincolnowner.ca pour obtenir de plus amples renseignements.	 Lincoln AUTOMOTIVE FINANCIAL SERVICES Cliquez sur le véhicule que vous voulez. Que vous optiez pour la location ou le financement, vous trouverez la formule qui vous convient. Pour obtenir plus de précisions, visitez votre concessionnaire Lincoln ou le site www.lincolnafs.ca.
--	---